
Vragen vergaderstukken gemeenteraad Ridderkerk

Algemene informatie

 Vragensteller: Ton Overheid

 Onderwerp/vergaderstuk: Renovatie en verduurzaming sportcentrum Drievliet en 

herinrichting openbare ruimte

 Vergaderdatum: 25 november 2020

 Portefeuillehouder: dhr. H. van Os

 Datum indiening vraag: 23 november 2020

 Datum ontvangst antwoord: 25 november 2020

Vragen en antwoorden

Vraag 1

Er wordt aangegeven dat er ook aandacht is voor het vergroten van de zichtbaarheid 

van het winkelcentrum. 

In het voorstel wordt dit niet concreet gemaakt, wat zijn de gedachten/ideeën 

hierover om deze zichtbaarheid daadwerkelijk te vergroten?

Antwoord 1

Het verzoek van de winkeliersvereniging is om bijvoorbeeld een scherm te plaatsen 

op de gevel van het sportcentrum, zichtbaar vanaf de Vlietlaan. De 

winkeliersvereniging is en blijft betrokken bij de nadere invulling.

Vraag 2

Het is de bedoeling dat de openbare ruimte onder en rondom de sporthal wordt 

aangepast. Uitgangspunt hierbij is het wegnemen van gevoelens van onbehagen en 

onveiligheid. De ruimte onder de sporthal blijft behouden en er blijven eveneens 

parkeerplaatsen. 



Wat zijn de ideeën/gedachten om deze ruimte toegankelijker en veiliger (zeker 

gevoelsmatig) te maken?

Antwoord 2

Er komen eenduidigere verkeersstromen en de verlichting wordt aangepast.

Vraag 3

U geeft aan de jongerenontmoetingsplek sober wordt uitgevoerd. 

Kunt u toelichten waarom u deze ontmoetingsplek sober wilt maken, terwijl de JOP in 

Driehoek het zand ook wordt geschrapt uit de plannen?

Antwoord 3

In de huidige situatie mogen jongeren samenkomen voor de sporthal langs de 

Vlietlaan. Met de renovatie van de sporthal wordt deze plek gecontinueerd en 

ingepast. Ook in de Driehoek zou de jongerenontmoetingsplek bestaan uit een 

overkapping waar jongeren enigszins beschut staan en in het zicht. Dit is ook het 

uitgangspunt bij de inpassing voor het sportcentrum Drievliet.

Vraag 4

Ridderkerk staat voor een inclusieve samenleving. 

Welke kansen ziet u om de toegankelijkheid van Sporthal Drievliet te vergroten?

Antwoord 4

De hoofdingang van het sportcentrum wordt in het nieuwe ontwerp op de begane 

grond gepositioneerd trappenhuis inclusief lift. 
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